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Από το υπ’ αριθ. 13/2011 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας

Αρ. απόφ. 318/2011                                                     
Π ε ρ ί λ η ψ η

Έγκριση  κίνησης  της  διαδικασίας  μίσθωσης 
αγροτεμαχίου  για  τη  μεταφόρτωση  των 
απορριμμάτων του Δήμου και τη μεταφορά τους σε 
ΧΥΤΑ όμορου Δήμου.

         Σήμερα  30 Μαϊου του έτους  2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα  και ώρα  19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων  του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας,  Μητροπόλεως  46,  στο  Δημαρχείο,  ύστερα  από  την  με  ημερομηνία  26-5-2011 γραπτή 
πρόσκληση  του  Προέδρου  που  δόθηκε  σ’  όλους  τους  Συμβούλους,  τους  Προέδρους  Δημοτικών  & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006.
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί  
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη:

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες
1)Δ.  Δάσκαλος,  2)Μ.  Σουμελίδης,  3)Θ.  Θεοδωρίδης,  4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. Σταυροπούλου-
Μπακαμτζόγλου,  8)Ε.  Αρχοντάκη-Γεωργίου,  9)Π.  Παυλίδης,  10)Τ. 
Χατζηαθανασίου,  11)Θ.  Αγγελίνας,  12)Κ.  Βοργιαζίδης,  13)Ν. 
Μωυσιάδης,  14)Χ.  Κούτρας,  15)Ν.  Μαυροκεφαλίδης,  16)Χ. 
Γαϊτάνου-Γεωργιάδου,  17)Π.  Τσαπαρόπουλος,  18)Α.  Καγκελίδης, 
19)Μ. Παπαϊωνάννου, 20)Θ. Κορωνάς, 21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Κ. 
Κουτσαντάς,  23)Λ.  Τσαβδαρίδης,  24)Α.  Νεστορόπουλος,  25)Α. 
Γκαμπέσης,  26)Κ.  Κοστογλίδου,  27)Β.  Γιαννουλάκης,  28)Χ. 
Τσιούντας, 29)Ε. Γουναράς, 30)Κ. Παναγιωτίδης, 31)Δ. Γκέκα, 32)Α. 
Παπαδόπουλος, 33)Ι. Σοφρόνωφ, 34)Γ. Ορφανίδης, 35)Χ. Σαββαϊδου.

Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Συμεωνίδης, Γ. 
Κάκαρης, Α. Βεσυρόπουλος, Γ. 
Σουμπέκας, Σ. Κουμτσίδης.

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων
Η.  Τσιαμήτρος,  Δ.  Κουλουριώτης,  Χ.  Δουλγερίδου,  Ι.  Λιάτσου,  Α. 
Βοργιαζίδου,  Ι.  Παπαδόπουλος,  Ε.  Κελεσίδης,  Η.  Μπατσαράς,  Γ. 
Οικονόμου, Κ. Νένος, Ν. Αγγέλου.

Κ. Καπανίδης.

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων

Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, 
Σ. Ρίσσου, Ι. Χειμώνας, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. 
Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος.

Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Π. Τσαπαρόπουλος, Γ. Ορφανίδης, Δ. 
Κουλουριώτης.
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 302/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Βοργιαζίδης, Ι. Σοφρόνωφ.
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 303/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Βοργιαζίδης, Ι. Σοφρόνωφ.
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 312/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου, Χ. Σαββαϊδου.
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 313/2011 απόφασης προσήλθε η κα Χ. Σαββαϊδου και αποχώρησε η κα Ι. Σοφρόνωφ.
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 315/2011 απόφασης προσήλθε η κα. Ι. Σοφρόνωφ και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, 
Κ. Βοργιαζίδης, Λ. Τσαβδαρίδης.
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 316/2011 απόφασης αποχώρησε η κ. Τ. Χατζηαθανασίου.
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 318/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Τσιαμήτρος.
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 327/2011 απόφασης αποχώρησε η κα Ι. Σοφρόνωφ.
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 6° θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 26-5-2011 εισηγητικό σημείωμα της  αντιδημάρχου 
οικονομικών Ελισάβετ Αρχοντάκη, που έχει ως εξής:

Σας γνωρίζουμε ότι ο Δήμος Βέροιας προτίθεται να προβεί στην ενοικίαση 
αγροτεμαχίου  εμβαδού  τουλάχιστον  τεσσάρων  (4)  στρεμμάτων  στην  περιοχή  του 
Δήμου Βέροιας για χρονικό διάστημα έξι (6) μηνών, το οποίο θα χρησιμοποιηθεί για 
την  μεταφόρτωση  των  απορριμμάτων  του  Δήμου  σε  απορριμματοκιβώτια  και  τη 
μεταφορά τους σε «ΧΥΤΑ».

Επίσης πρέπει να βρίσκεται σε ελάχιστη απόσταση 500 μ. από Οικισμό και να 
διαθέτει  κατάλληλη οδική πρόσβαση για την κίνηση βαρέων οχημάτων ωφέλιμου 
φορτίου 18 τόνων, να διαθέτει ράμπα από σκυρόδεμα, ελάχιστου ύψους 4,50 μ., στην 
οποία θα προσαρτηθεί μεταλλική χοάνη με ευθύνη του Δήμου σε επόμενη φάση για 
την εκφόρτωση των απορριμμάτων. 

Σύμφωνα με το άρθρο 194 του Ν.3463/2006 (Νέος Δημοτικός και Κοινοτικός 
Κώδικας,  ΦΕΚ Α’114/06) για να μισθώσουν οι Δήμοι και οι Κοινότητες  ακίνητα 
γίνεται δημοπρασία.

Αν η δημοπρασία που θα διεξαχθεί δεν αποφέρει αποτέλεσμα, μπορεί να γίνει 
απευθείας μίσθωση με ειδικά αιτιολογημένη απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
τους, η οποία λαμβάνεται με την απόλυτη πλειοψηφία του συνόλου των μελών του.

Σύμφωνα με το άρθρο 65 του Ν.3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης, ΦΕΚ 
Α’87/7-6-2010) το Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει για όλα τα θέματα που αφορούν 
τον  Δήμο,  εκτός  από  εκείνα  που  ανήκουν  εκ  του  νόμου  στην  αρμοδιότητα  του 
Δημάρχου ή άλλου οργάνου του Δήμου ή το ίδιο το Δημοτικό Συμβούλιο μεταβίβασε 
σε επιτροπή του.

Παρακαλείται  το  Δημοτικό  Συμβούλιο  να  αποφασίσει  σχετικά  για  την 
μίσθωση ή μη του παραπάνω αγροτεμαχίου,  το οποίο θα χρησιμοποιηθεί  για  την 
μεταφόρτωση  των  απορριμμάτων  του  Δήμου  σε  απορριμματοκιβώτια  και  τη 
μεταφορά τους σε «ΧΥΤΑ».

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά.
Βοργιαζίδης: Όπως αναγράφεται και στο εισηγητικό, εν όψει της μεταφοράς 

των απορριμμάτων προς το ΧΥΤΑ της ΔΙΑΔΥΜΑ, χρειαζόμαστε ένα χώρο ο οποίος 
θα μας χρησιμεύσει προσωρινά σαν σταθμός μεταφόρτωσης, γι’ αυτό το λόγο και 
επειδή έχουμε προβλέψει ότι αυτή η διαδικασία δε θα χρειαστεί για παραπάνω από 
έξι  μήνες,  θέλουμε  να  μισθώσουμε  ένα  αγροτεμάχιο  το  οποίο  θα  το 
χρησιμοποιήσουμε ως προσωρινό σταθμό μεταφόρτωσης. Βέβαια κοιτάμε και τα δικά 
μας τα ιδιόκτητα που έχουμε ή αυτά που χρησιμοποιούμε ως σήμερα, αλλά θέλουμε 
να  έχουμε  και  την  επιπλέον  εναλλακτική  λύση  της  ενοικίασης,  ούτως  ώστε  να 
μπορέσουμε  να  αποφασίσουμε  για  την  προτιμότερη  λύση.  Το  συγκεκριμένο 
αγροτεμάχιο που ζητάμε θέλουμε να έχει κάποια συγκεκριμένα χαρακτηριστικά τα 
οποία θα μας βοηθάνε στη μεταφόρτωση και τη μεταφορά. Δεν έχω κάτι άλλο να πω.

Τσαβδαρίδης: 1)Έχετε κάνει έρευνα; Έχει προκύψει κάποιο ακίνητο το οποίο 
πληροί αυτές τις προϋποθέσεις που θέτετε; 2)Δεν φαίνεται πουθενά στο εισηγητικό το 
προσφερόμενο μίθσωμα. 

Βοργιαζίδης: Έχουμε υπόψη μας κάποια πράγματα, είτε προς ενοικίαση, είτε 
και δικά μας, είπαμε θα επιλέξουμε το καλύτερο, το μίσθωμα το έχουμε βάλει στο 
προηγούμενο δημοτικό συμβούλιο που κάναμε τροποποίηση του προϋπολογισμού και 
είναι € 4.000,00. Αυτό είναι για τους 6 μήνες.

Σοφρόνωφ: 1)Θα ήθελα περισσότερες πληροφορίες για τα αγροτεμάχια που 
έχει ο δήμος, γι’ αυτά που έχει στην κατοχή του δηλαδή ως περιουσιακό στοιχείο και 
επίσης θα ήθελα να μάθω γιατί αυτά δεν μπορούν να χρησιμοποιηθούν. 2)Λέτε στο 
θέμα «έγκριση ή μη μίσθωσης αγροτεμαχίου». Διαβάζοντας το εισηγητικό λέει: «οι 
δήμοι  και  οι  κοινότητες  μπορούν  να  κάνουν  δημοπρασία»  και  παρακάτω:  «αν  η 
δημοπρασία που θα διεξαχθεί δεν αποφέρει αποτέλεσμα, μπορεί να γίνει απευθείας 
μίσθωση.» Στην τελευταία παράγραφο λέτε «παρακαλείται το δημοτικό συμβούλιο 
να αποφασίσει σχετικά για τη μίσθωση ή μη του παραπάνω αγροτεμαχίου, το οποίο 
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θα χρησιμοποιηθεί …….». Μιλάμε για διεξαγωγή δημοπρασίας ή για μίσθωση; Για τι 
πράγμα μιλάμε; 

Βοργιαζίδης: Μιλάμε, μίσθωση δια δημοπρασίας. 
Σοφρόνωφ: Άρα θα γίνει δημοπρασία, άρα θα εκδηλωθεί ενδιαφέρον, άρα το 

θέμα είναι έγκριση ή μη διεξαγωγής δημοπρασίας, όχι μίσθωσης.
Σαββαΐδου:  1)Επίσης  θα  ήθελα  να  μάθω  αν  έχει  εξετασθεί  αν  είναι  η 

καταλληλότερη περιοχή από άποψη απόστασης από την Κοζάνη, η οποία θα είναι ο 
σταθμός μεταφόρτωσης των σκουπιδιών. 2)Πέρα από το εξάμηνο αυτό που λέτε θα 
συνεχιστεί αυτή η μίσθωση; Θα δοθεί παράταση;

Βοργιαζίδης:  Να πω καταρχήν  γιατί  το  έχουμε  βάλει  για  6  μήνες.  Επειδή 
είμαστε  στη  διαδικασία  προμήθειας  εξοπλισμού  δικό  μας  press-container,  έχουμε 
υποβάλει  αίτημα  στο  ενιαίο  πρόγραμμα  προμηθειών,  αναμένουμε  να  εγκριθεί  το 
αίτημα  μας  από  το  ενιαίο  πρόγραμμα  και  να  προβούμε  στη  δημοπρασία  για 
προμήθεια των  press-container, αυτό σημαίνει  ότι  όταν θα είμαστε σε θέση να το 
κάνουμε με ίδια μέσα, μπορούμε να έχουμε, κι επειδή ο τρόπος που θα γεμίζουν αυτά 
τα  press-container είναι πιο απλός και δε χρειάζονται ούτε ράμπες και κάτι τέτοια 
πράγματα, θα μπορούν να γίνει αυτή η μεταφόρτωση σε οποιοδήποτε μέρος, γι’ αυτό 
δε μας χρειάζεται για παραπάνω από έξι μήνες αυτός ο χώρος, στους 6 μήνες έχουμε 
συμπεριλάβει και την όποια χρονοκαθυστέρηση από τα υπουργεία κ.λ.π., γι’ αυτό δε 
χρειαζόμαστε για παραπάνω. 

Γιαννουλάκης: Κι εμένα η ερώτηση μου αφορούσε το θέμα του 6μήνου κε 
αντιδήμαρχε αλλά απαντήσατε. 

Τσαβδαρίδης: Κε πρόεδρε, φτάνουμε, το ξαναλέγαμε και την άλλη φορά στο 
έκτακτο  θέμα  που  ήρθε  στο  δημοτικό  συμβούλιο  στην προηγούμενη  συνεδρίαση, 
αλλά θα το ξαναπούμε άλλη μια φορά ότι φτάνουμε στο παραπέντε, να συζητάμε για 
ένα θέμα το οποίο θα μπορούσε να έχει λυθεί, ένα θέμα που συζητιέται από το 1997, 
φτάσαμε στο 2011, θα μπορούσαμε να έχουμε ΧΥΤΑ, ο οποίος να λειτουργεί και να 
μη ψάχνουμε τώρα στο παραπέντε για να γλυτώσουμε τα πρόστιμα όπως είχε πει και 
η κα δήμαρχος την προηγούμενη φορά, των 34.000,00 € πόσο είναι τα ημερήσια, να 
ψάξουμε να βρούμε χωράφι να ενοικιάσουμε, πότε θα ενοικιάσουμε και να δούμε 
πώς  θα  γίνει  αυτό,  πόσο  σύντομα  μπορεί  να  γίνει  όλη  αυτή  η  διαδικασία, 
λαμβανομένου  υπόψη  ότι  από  01/06/2011  ή  από  01/07/2011,  από  01/07/2011  θα 
πρέπει να έχουμε φύγει από εκεί από το ΧΑΔΑ που εναποθέτουμε τα απορρίμματά 
μας και να φτιάξουμε, να τα μεταφέρουμε στην Κοζάνη, με μια λύση η οποία ούτως ή 
άλλως, ειπώθηκε και την προηγούμενη φορά, δεν είναι συμφέρουσα, με μια λύση η 
οποία  θα  κοστίσει  για  τους  πρώτους  έξι  μήνες  όπως  έχει  προϋπολογιστεί 
1.000.000,00€, τα μισά 500.000,00-600.000,00 €, εν πάση περιπτώσει ένα τεράστιο 
ποσό, το οποίο θα πρέπει κατά τα φαινόμενα να μετακυλήσουμε στις πλάτες των 
δημοτών αυξάνοντας τα δημοτικά τέλη σε μια περίοδο οικονομικής κρίσης. Θεωρώ 
ότι  θα έπρεπε να προβλεφθεί  από αυτήν τη δημοτική αρχή,  η οποία ήταν και  τα 
προηγούμενα  τέσσερα  χρόνια  όλο  αυτό,  να  μη  φτάσουμε  στο  παρά  πέντε,  θα 
μπορούσε  να  σχεδιάσει  μια  λύση,  και  να  την  τρέξει  για  να  μπορέσει  να  την 
υλοποιήσει, να μη φτάσουμε εδώ και νομίζω ότι τώρα συζητάμε για πράγματα χωρίς 
προθεσμίες τα οποία θα έπρεπε στοιχειωδώς αν υπήρχε μια πολιτική του δήμου για τα 
σκουπίδια σωστή και σοβαρή, θα είχαμε λύσει το θέμα άπαξ διαπαντός εδώ και πάρα 
πολύ καιρό. Από εκεί και πέρα όσον αφορά αυτό, καθαυτό το θέμα, θεωρώ ότι οι 
ιδιόκτητοι χώροι που μπορεί να βρει ο δήμος είναι αρκετοί και νομίζω καλύτερα θα 
ήτανε, κατά την άποψη τη δικιά μου, στα πλαίσια της οικονομίας και της περιστολής 
των δαπανών που θα πρέπει να κάνει ο δήμος, να βρείτε έναν ιδιόκτητο χώρο του 
δήμου, να τον χρησιμοποιήσουμε αυτόν για να μη χρειαστεί να νοικιάσουμε και να 
πληρώσουμε.

Νεστορόπουλος:  Είναι  γνωστό  κε  πρόεδρε  από  το  προηγούμενο  δημοτικό 
συμβούλιο σε ερώτησή μου, ενημερώθηκε όλο το δημοτικό συμβούλιο ότι οι σταθμοί 
μεταφόρτωσης θέλουν άδειες. Αυτός ο σταθμός μεταφόρτωσης που θα λειτουργήσει 
το  επόμενο  χρονικό  διάστημα  στο  δήμο  Βέροιας,  δε  θα  έχει  άδεια.  Εδώ από  το 
εισηγητικό το οποίο είναι φωτογραφημένο, το αγροτεμάχιο αυτό θα νοικιαστεί στην 
Κουλούρα,  είναι  σε  μια  έκταση  που  ήταν  πρώην  αμμορυχείο  και  γύρω-γύρω  η 
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εμπορική  αξία  των  ακινήτων  φτάνει  μέχρι  τις  20.000,00€  το  στρέμμα.  Έχουν 
αγοράσει γύρω από το αμμορυχείο αυτό ο κ. Χατζημασούρας για να κάνει εταιρία 
εμπορία  κρεάτων,  να  κάνει  κάποιο  εργοστάσιο,  έχει  ο  κ.  Παυλίδης  αγοράσει,  ο 
οποίος δεν το έχει περιφράξει, είναι ο κ. Καλπάκης και ακριβώς σε άλλα μέτρα σε 
διακόσια τριακόσια μέτρα, είναι μια επιχείρηση η οποία κατασκευάζει κουφώματα, 
σίτες.  Θα  δημιουργήσει  μεγάλα  προβλήματα  πιστεύω  η  ενοικίαση  αυτού  του 
αγροτεμαχίου στην περιοχή γενικότερα. Σήμερα το πρωί στην οικονομική επιτροπή 
που είχαμε το έδωσα το θέμα αυτό στην επιτροπή και η πρόταση η δική μου είναι να 
αξιοποιηθεί ο χώρος που έχουμε, η ράμπα δηλαδή που υπάρχει αυτή τη στιγμή στο 
ΧΑΔΑ, που έχουμε στην κοίτη του Αλιάκμονα για το επόμενο διάστημα των έξι 
μηνών  με  κάποια  παρέμβαση.  Είναι  προτιμότερο  να  διαθέσουμε  5.000,00€ 
περισσότερα παρά να δημιουργήσουμε γενικότερα προβλήματα στην περιοχή εκείνη 
η οποία έχει μεγάλη εμπορική αξία αυτή την περίοδο. Ευχαριστώ.

Θεοδωρίδης: Εδώ μου φαίνεται ακούγονται πράγματα τα οποία δεν μπορώ να 
καταλάβω. Κάποιοι διοίκησαν τόσα χρόνια κι ήταν μέλη του ΕΣΔΑ. Δεν μπορώ να 
καταλάβω γιατί την ευθύνη την έχουμε εμείς και δεν την έχετε εσείς κύριε. Ήσασταν 
4 χρόνια μέλος του ΕΣΔΑ. Τι κάνατε δηλαδή να έχετε μια κατάσταση; Πού είναι οι 
σταθμοί  μεταφόρτωσης;  Το πρόβλημα το ξέρατε.  Δεν το κατάλαβα δηλαδή,  γιατί 
φέρουμε την ευθύνη εμείς μέσα σε 6 μήνες να λύσουμε ένα πρόβλημα που εσείς  δεν 
το λύσατε σε 4 χρόνια; Και τι κάνατε δηλαδή; Μόνο λόγια; Θα πάμε στο χώρο κάτω 
το οποίο είναι, να πάνε κάτω σε ένα χώρο αν νοείται καλά, στο χώρο εκεί που γίνεται 
αυτή τη στιγμή η μεταφόρτωση των ανακυκλώσιμων, εκεί δεν εννοείτε; Εκεί είναι 
νόμιμος ο χώρος; Εγώ έχω θέσει δώδεκα ερωτήματα προς τον ΕΣΔΑ και απάντηση 
δεν πήρα ακόμα. Σχετικά με όλη αυτή τη διαχείριση που έπρεπε να κάνετε εσείς τόσα 
χρόνια και απάντηση ακόμα δε μου δώσατε εσείς όπως οφείλατε. Είχαμε συζήτηση 
τις προάλλες που ήρθα επάνω, και περιμένω ακόμα τις απαντήσεις, ελπίζω να τις έχω 
σύντομα,  και  να είναι  απαντήσεις  έγγραφες.  Τα γραπτά μένουν.  Πάμε παρακάτω. 
Πιστεύω  ότι  το  θέμα  είναι  πολύ  σοβαρό για  να  παίζουμε  εδώ μέσα.  Αν είναι  η 
Κουλούρα  ή  είναι  o Αϊ-Γιώργης  ή  είναι  το  Μακροχώρι  ή  είναι  η  Ραχιά  ή  είναι 
οτιδήποτε,  δεν  έχει  καμία  σημασία,  σημασία  έχει  η  γνώμη η δική  μου που είναι 
πάντοτε να βρεθούν θέσεις και θέσεις υπάρχουν, αλλά εκεί πρέπει να δώσουμε λόγο 
και στα τοπικά. Νομίζω οι τοπικές κοινωνίες πρέπει να αποφασίσουν για θέματα τα 
οποία είναι αυτονόητα. Δεν έχω να πω τίποτε άλλο, είναι πολύ σοβαρό το θέμα, αυτό 
που έχω να πω όμως επειδή έχω δει σταθμούς μεταφόρτωσης κι  ευτυχώς νομίζω 
είμαστε  λίγο  από  τους  τυχερούς  δήμους  που  προβαίνουμε  στον  τρόπο  αυτό 
μεταφοράς με τα press-containers, γιατί αλλού όπως βλέπετε δημιουργήθηκαν μεγάλα 
προβλήματα. Είναι προσωρινή επομένως η όλη κατάσταση και νομίζω οι κοινωνίες οι 
τοπικές θα πρέπει να δείξουν ανοχή. Εξάλλου είναι νομίζω πολύ-πολύ ελαφρότερη η 
όλη αυτή επέμβαση η οποία θα γίνει σε χώρους που κατά τη γνώμη μου υπάρχουν 
από την κατάσταση που υπάρχουν ακόμη και σήμερα σε ΧΑΔΑ, οι οποίοι δεν έχουν 
πάρει την τελική τους διαμόρφωση. Αυτά.

Νεστορόπουλος:  Ο  κ.  Θεοδωρίδης  σε  δεύτερο  δημοτικό  συμβούλιο  κάνει 
επίθεση,  αντιπαρέρχομαι,  αλλά  πρέπει  να  πω  ότι  κοιτάζει  εμένα,  δεν  κοιτάει  τη 
δήμαρχο που είναι κι αυτή μέλος του ΕΣΔΑ, εμένα κοιτάει. Σίγουρα δεν είμαστε εδώ 
για  να  παίζουμε,  εγώ  έκανα  μια  πρόταση  κύριοι  συνάδελφοι,  η  οποία  δε  θα 
δημιουργήσει  κανένα  απολύτως  πρόβλημα  στις  τοπικές  κοινωνίες,  νομίζω  ότι  το 
εξάμηνο  αυτό  θα  πρέπει  να  διατεθούν  επιπλέον  πέντε  ή  δέκα  χιλιάρικα  για  να 
διαμορφωθεί εκείνη η ράμπα που υπάρχει στο χώρο εκείνο, να τοποθετηθεί χοάνη και 
να είναι από κάτω τα  container, τα οχήματα αυτά για να γίνεται μεταφόρτωση των 
αστικών  απορριμμάτων,  γιατί  οπουδήποτε  αλλού  κι  αν  γίνουν  θα  δημιουργήσουν 
προβλήματα στις τοπικές κοινωνίες, κι εδώ θα παρακαλούσα πολύ κ. Αντιδήμαρχε να 
έχετε και τις γνωμοδοτήσεις των τοπικών συμβουλίων.

Βοργιαζίδης: Να πω κάποια πράγματα καταρχήν γενικά. Κε Νεστορόπουλε 
πιστεύω  ότι  αν  δεν  υπήρχε  αυτό  το  θέμα  με  τις  τοπικές  κοινωνίες,  το  οποίο 
μεταφράζεται σε χάσιμο ψήφων για τις επόμενες εκλογές θα ήμασταν πολύ καλύτερα 
γιατί όπως είπε και ο Λάζαρος θα είχαμε λύσει από το 1995 το πρόβλημα. Από το 
1995 χάιδευαν όλοι εδώ τους πάντες και τελικά καταλήξαμε στη θέση 12. Από εκεί 
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και  πέρα εγώ δεν  κάνω κουβέντα  Λάζαρε  για  το  τι  έγινε  στο  παρελθόν,  που  θα 
μπορούσα να κάνω, όντως αυτό ή θα ήταν μια διαδικασία η οποία θα έπρεπε να 
υλοποιηθεί από τον ΕΣΔΑ και να μην τρέχουμε τελευταία στιγμή εμείς τώρα. Ακόμη 
και τώρα αυτή τη στιγμή που μιλάμε ο ΕΣΔΑ είναι υπεύθυνος. Εγώ δεν το βάζω έτσι 
το θέμα,  εγώ λέω ότι  βρήκαμε μια κατάσταση, εμείς  πρέπει  να τη φτάσουμε στο 
τέλος. Αλλά μην το ξαναλέτε, το είπατε και την προηγούμενη φορά ρε παιδιά αυτό, 
δεν είναι προχειρότητα, ξεκινήσαμε από το μηδέν, δε θα έπρεπε να έχουμε ξεκινήσει  
από το μηδέν. Λοιπόν, όσον αφορά αυτά που λέει ο Αποστόλης. Εμείς αυτή τη στιγμή 
έχουμε  τουλάχιστον  τρεις  λύσεις.  Η  μία  η  λύση  είναι  της  Κουλούρας  που  μας 
κοστίζει τέσσερεις χιλιάδες, η δεύτερη λύση είναι αυτή που ανέφερες, η οποία μας 
κοστίζει περίπου δεκαπέντε χιλιάδες συν τη χρήση ίδιων μέσων, και η τρίτη λύση την 
οποία επιθυμεί ο Αντιδήμαρχος καθαριότητας, για τον παλιό ΧΑΔΑ Μακροχωρίου, η 
οποία  μας  κοστίζει  πενήντα  χιλιάδες  συν   χρήση  ίδιων  μέσων.  Προφανώς  θα 
αξιολογήσουμε τα νούμερα,  σαφώς για την Κουλούρα θα  πάρουμε τη γνώμη της 
τοπικής  κοινωνίας,  εγώ  θα  τους  καλέσω  να  πάμε  να  δούμε  κι  ένα  σταθμό 
μεταφόρτωσης  να  δούνε  τι  ακριβώς  είναι  αυτό  το  πράγμα,  αν  ρυπαίνει  ή  αν  δε 
ρυπαίνει  και  προφανώς  μετά  να  πάρουν  την  απόφασή  τους  οι  άνθρωποι,  θα 
καλέσουν, θα κάνουν μια συνάντηση η τοπική κοινότητα και θα πάρουν την απόφασή 
τους.  Αλλά  δε  νομίζω  ότι  ένα  χρονικό  διάστημα  της  τάξης  των  έξι  μηνών  θα 
προκαλέσει προβλήματα σε καμιά περίπτωση. Αλλά βέβαια είναι κάτι το οποίο το 
βλέπουμε, δεν είναι ένα θέμα κλειστό.

Θεοδωρίδης: Επειδή τελικά το πρόβλημα δεν είναι μόνο να μεταφέρουμε τα 
σκουπίδια και καλά θα κάνουμε να τα μεταφέρουμε γιατί είναι  πιο επιβαρυντικά, 
υπάρχουν τα ανακυκλώσιμα και ξέρετε κε Νεστορόπουλε ότι από το χώρο εκείνο 
που προτείνετε κάτω εσείς, δεν ξέρω αν πήγατε καταρχάς να δείτε πόσο μεγάλος ή 
όχι, εκεί ο χώρος πρέπει να μεταφερθούν και τα ανακυκλώσιμα. Δώστε μου λύση σαν 
ΕΣΔΑ, με συγχωρείτε κε Τσιούντα, αλλά προτείνετε μια θέση στην οποία δεν έχετε 
πάει. Έχετε πάει; 

Δήμαρχος: Υπάρχει μια συμπολίτευση στον ΕΣΔΑ και μια αντιπολίτευση, μ’ 
αυτή την έννοια καλά κάνει και το θέτει ο κ. Θεοδωρίδης. 

Θεοδωρίδης: Εδώ είναι ένα θέμα πολύ σοβαρό, μπορείτε να μου δώσετε λύση 
εσείς γιατί ακόμη την ευθύνη τη φέρει, και επιμένω, μέχρι τέλος του χρόνου ο ΕΣΔΑ 
για τα ανακυκλώσιμα; Τα ανακυκλώσιμα πού θα τα μεταφέρω εγώ; Απλά και εύκολα 
τα λέμε εδώ μέσα. Να καταλάβουμε κάτω τις ράμπες, αμφιβάλλω αν οι περισσότεροι 
από εδώ πήγαν να ποιες είναι οι  ράμπες και σε τι κατάσταση ήταν οι ράμπες και  
πόσο αναξιοποίητες ήταν επί τρία χρόνια. Μια χύμα κατάσταση κάτω. Τέλος πάντων, 
εγώ  είμαι  υπέρ  της  άποψης  οποιαδήποτε  απόφαση  πάρετε  να  ρωτήσουμε  για 
οτιδήποτε επιμέρους διαμερίσματα τα τοπικά, είναι κακό δηλαδή να ρωτήσουμε; Και 
γιατί να φέρει την ευθύνη ο Θεοδωρίδης δηλαδή εάν πρόκειται για το Μακροχώρι 
σαν προσωπική του άποψη, το τοπικό δεν πρέπει να εισακουστεί; δεν πρέπει να πάρει 
μια  απόφαση;  Θα  έχουμε  ένα  τελικό  αποτέλεσμα,  η  εισήγηση  θα  είναι  για  το 
Μακροχώρι αλλά νομίζω σωστό και  δίκαιο είναι  να πάρουν κι  αυτοί  απόφαση οι 
άνθρωποι, γιατί εκπροσωπούν μια κοινωνία.

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση;
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 20 σύμβουλοι:

Δ.  Δάσκαλος,  Μ.  Σουμελίδης,  Γ.  Μιχαηλίδης,  Α.  Λαζαρίδης,  Ν.  Τσιαμήτρος,  Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου,  Ε.  Αρχοντάκη-Γεωργίου,  Π.  Παυλίδης,  Θ. 
Αγγελίνας,  Κ. Βοργιαζίδης,  Ν. Μωυσιάδης,  Χ.  Κούτρας,  Ν. Μαυροκεφαλίδης,  Χ. 
Γαϊτάνου-Γεωργιάδου,  Π.  Τσαπαρόπουλος,  Α.  Καγκελίδης,  Μ.  Παπαϊωνάννου,  Θ. 
Κορωνάς, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κουτσαντάς.

Κατά  της  πρότασης  αυτής  ψήφισαν  οι  σύμβουλοι  Ι.  Σοφρόνωφ,  Χ. 
Σαββαϊδου.

Λευκή ψήφο έδωσαν 8 σύμβουλοι:
Λ. Τσαβδαρίδης, Α. Νεστορόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Χ. Τσιούντας, Ε. Γουναράς, 
Κ. Παναγιωτίδης, Δ. Γκέκα, Α. Παπαδόπουλος.

Από την ψηφοφορία απείχε ο σύμβουλος Θ. Θεοδωρίδης.
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Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη:
1.- Το από 26-5-2011 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ε. Αρχοντάκη.
2.- Την αναγκαιότητα μίσθωσης ενός αγροτεμαχίου για χρονικό διάστημα έξι (6) 
μηνών προκειμένου να το χρησιμοποιήσει για τη μεταφόρτωση των  απορριμμάτων 
του Δήμου και τη μεταφορά τους σε ΧΥΤΑ όμορου Δήμου.  
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.
4.-  Τις  διατάξεις  του  άρθρων  65  του  Ν.  3852/2010  (Πρόγραμμα  Καλλικράτης) 
καθώς και του άρθρου 194 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.).

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία

Εγκρίνει την κίνηση της διαδικασίας μίσθωσης, κατά τις διατάξεις των άρθρων 194 & 
201 του Ν. 3463/2006, από τον Δήμο Βέροιας για χρονικό διάστημα έξι (6) μηνών ενός 
αγροτεμαχίου εμβαδού τουλάχιστον τεσσάρων (4) στρεμμάτων, το οποίο θα πρέπει να βρίσκεται 
στην περιοχή του Δήμου Βέροιας και σε ελάχιστη απόσταση 500 μέτρων από οικισμό, να διαθέτει 
ράμπα από σκυρόδεμα ελάχιστου ύψους 4,50 μέτρων και κατάλληλη οδική πρόσβαση για την 
κίνηση βαρέων οχημάτων ωφέλιμου φορτίου 18 τόνων, προκειμένου να το χρησιμοποιήσει 
για  τη  μεταφόρτωση των  απορριμμάτων του Δήμου σε απορριμματοκιβώτια και τη 
μεταφορά τους σε ΧΥΤΑ όμορου Δήμου.
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  318 / 2011
.............................................................................................……….................................

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης Δημητρούλα Γκέκα
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ

Δ. Δάσκαλος Η. Τσιαμήτρος
Μ. Σουμελίδης Δ. Κουλουριώτης
Θ. Θεοδωρίδης
Γ. Μιχαηλίδης ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ
Α. Λαζαρίδης Χ. Δουλγερίδου
Ν. Τσιαμήτρος Ι. Λιάτσου
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου Α. Βοργιαζίδου
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου Ι. Παπαδόπουλος
Π. Παυλίδης Ε. Κελεσίδης
Τ. Χατζηαθανασίου Α. Ορφανίδου
Θ. Αγγελίνας Η. Μπατσαράς
Κ. Βοργιαζίδης Γ. Οικονόμου
Ν. Μωυσιάδης Κ. Νένος
Χ. Κούτρας Ν. Αγγέλου
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου
Π. Τσαπαρόπουλος
Α. Καγκελίδης
Μ. Παπαϊωάννου
Θ. Κορωνάς
Β. Παπαδόπουλος
Κ. Κουτσαντάς
Λ. Τσαβδαρίδης
Α. Νεστορόπουλος
Α. Γκαμπέσης
Κ. Κοστογλίδου
Β. Γιαννουλάκης
Χ. Τσιούντας
Ε. Γουναράς
Κ. Παναγιωτίδης
Α. Παπαδόπουλος
Σ. Κουμτσίδης

Ακριβές απόσπασμα
Βέροια  5-8-2011

Η Δήμαρχος

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ

Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη
Γ. Ορφανίδης
Χ. Σαββαϊδου
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